## 國立清華大學半導體研究學院

College of Semiconductor Research, National Tsing Hua University

碩、博士班指導教授同意書

Advisor Consent Form

本人同意擔任該生之指導教授/共同指導教授:

I hereby that I would advise the following student to do his/her study and research:

□ 碩士 Master Program / □ 博士班 Doctoral Program

學生姓名 Student Name:	學號 Student ID:
入學年度 Academic year:	部別 Department:
聯絡手機 Contact Phone in Taiwan:	E-mail:

## 說明 Remarks:

共同

 已選定指導教授者,請將本同意書經指導教授簽名後,最遲於入學第一學期開學日起一個月內交回院辦公室建檔, 此同意書為獎學金發放依據,未繳交者將無法發放獎學金,且獎學金領取期限無法回溯。

For those who have selected an academic advisor, please have this consent form signed by your advisor and submit it to the college office **no later than one month after the start of your first semester**. This form serves as the basis for scholarship disbursement. Failure to submit this form will result in ineligibility for scholarships, which cannot be retroactively claimed.

- 自 114 學年度起,每位學院教師每學年度收授學生人數原則如下:
  Effective from the 2025 academic year, the principle for the student quota each faculty member in the college may supervise per academic year is as follows:
  - 校內專任/校內合聘教師: 校內專任或合聘教師,每學年至多可收本院碩士班 3 位、博士班 2 位(每一教師可收本院博士生註冊人數累計至多 5 位為限),以上名額包含本國生及外國學生。
    Professor from CoSR and <u>Intra-school</u> Jointly Appointed Professor: can supervise up to 3 master's and 2 doctoral students per academic year. The total number of registered doctoral students under a single faculty member may not exceed 5. These quotas include both domestic and international students.
  - 校外合聘/產業合聘教師:校外合聘或產業合聘教師,前一學年在本院有開課,則可招收本院碩、博士班研究生 (包含本國生及外國學生),每位教師總額以收1位為限。

**Inter-school** Jointly Appointed Professor: Faculty members who taught courses in the college during the previous academic year may supervise graduate students (both master's and doctoral, including domestic and international students) from the college, with a maximum limit of 1 student per faculty member.

共同指導:若兩位教師有共同指導之研究生,則各占可收研究生名額 0.5 位;共同指導時間比重除非事先聲明, 皆以各 50%為準。

**Co-supervision:** If two faculty members co-supervise the same student, each will be counted as supervising 0.5 of a student. Unless otherwise specified in advance, the default supervision ratio is assumed to be 50% for each faculty member.

學生姓名 Name of the Student(正楷):	簽章 Signature:
指導教授 Name of the Advisor(正楷):	答章 Signature:
	簽章 Signature:
日期 Date:年(Y)月(N	

院辦承辦人簽收/簽收日期 Office/Date:\_\_\_